
 
 
 

Notulen vergadering Ouderraad 2 juni 2025 
 
Datum:    2 juni 2025 
Locatie:    Club Zand, strand Castricum 
Aanvang: 19.30 uur 
 
Aanwezig:  Mark,Tanja (conrector), Shirley, Richelle, Rogier, Yvette, Iris, Arjan, 

Nancy, Jose, Alexander en Ruud 
 
Afwezig:   Marjan 
 
Notulen: 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
Mark opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Goedkeuring notulen 24 maart 2025 
 
Mark en Iris gaan na of de wijzigingen van Nancy verwerkt zijn in de notulen van 24 
maart. Belangrijk is na te gaan of de accenten nu goed liggen. 
 
3. Update OR-leden 
 
Nancy stopt na jaren van inzet voor zowel de OR als de MR met haar 
werkzaamheden. Hierdoor komt het aantal OR-leden op 12. Om 2 tot 3 leden meer te 
werven zal een e-mail worden verstuurd naar alle ouders.  
 
Voor de MR en GMR hebben zich nog geen kandidaten gemeld. Shirley blijft in de 
GMR en Iris denkt na of zij in de MR wil plaatsnemen.  
 
4. Vergaderdata 2025/2026  
 
Voor volgend schooljaar zijn de volgende vergaderdata vastgesteld: 
 
29 september 2025 
8 december 2025 
9 maart 2026 
8 juni 2026 
 

 



 
 
5. Ingekomen / Uitgaande stukken OR. 
 
De ouderraad heeft de ouder die een e-mail had gestuurd over het telefoonbeleid 
doorverwezen naar de betrokken afdelingsleider.   
 
 
6. Status Website / Blogspot: https://ouderraadbonhoeffer.blogspot.com/p/blog- 
page.html 
 
De informatievoorziening via de website verloopt prima. Blogspot kan verwijderd 
worden. Arjan geeft dit door.  
 
7. Status Ouderavond Media Wijsheid 7 april 2025 
 
Het aantal aanmeldingen voor de ouderavond is explosief gestegen na een gerichte 
e-mail aan alle ouders met daarin alleen informatie over de ouderavond. Vanwege 
het hoge aantal aanmeldingen is de inschrijving op gegeven moment gesloten.  
 
De avond zelf was een groot succes. Jacqueline Kleijer had een goed en vlot verhaal 
over mediawijsheid bij jongeren. Ouders bleven nog napraten en er was alle ruimte 
voor het stellen van vragen. Het was jammer dat de aula niet beschikbaar was, dan 
hadden nog meer ouders kunnen aansluiten. 
 
Mogelijk thema voor de volgende ouderavond: 
 
Richelle heeft stiekem al voorgesorteerd op een nieuw thema voor de ouderavond 
van volgend jaar. Zij leest momenteel het boek: Als alle breinen leren van Saskia 
Schepers. Het boek behandelt het thema dat iedereen op zijn/haar eigen manier 
leert. Saskia schreef al eerder het boek: Alle breinen werken. Zij geeft hierover 
presentaties bij grote bedrijven zoals KPN.  
 
Richelle heeft al contact gehad met de assistente van Saskia en zij is bereid te 
komen voor het door school gestelde budget.  
 
De overige leden van de ouderraad lijkt dit ook een heel interessant thema. Tanja zal 
het eerst intern bespreken en terugkoppelen aan Richelle. 
 
8. MR punten (Nancy) 
 
De MR vergadering is pas aanstaande donderdag 5 juni. Er zijn op dit moment geen 
punten te melden. Nancy stopt bij de MR en een vervanger wordt gezocht. Op dit 
moment zijn er nog geen aanmeldingen.  
 
Rogier meldt dat er een email is over werven van leden voor de OPR, de MR van de 
overkoepelende stichting. Hierover wordt meer informatie gevraagd aan de GMR. 
 

 



9. GMR punten 
 
Supreme College gaat bij Jac P. Thijsse in het gebouw.   
Er zijn weinig echte bezwaren tegen het functiegebouw. 
Het aantal aanmeldingen ligt dit jaar weer veel hoger.  
 
Shirley blijft in de GMR, aangezien er geen nieuwe kandidaten zijn hoeven er ook 
geen verkiezingen te worden uitgeschreven.  
 
10. Update Tanja Grotenhuis (conrector) 
 
Tanja geeft aan dat het een druk jaar is geweest. Er zijn momenteel minder 
vacatures. 
 
Er zijn geen leraren klassieke talen te vinden, dit wordt een uitdaging voor de 
gymnasiumklassen.  
 
Er zijn veel nieuwe aanmeldingen. In totaal 307 terwijl er 250 waren begroot, dit zijn 
er 5 meer dan op het Jac. P.  
 
11. Rondvraag 
 
De periode van 8 weken tussen de proefwerkweek en de herkansingen is te lang. 
Tanja heeft dit besproken. De leraren hebben twee weken om na te kijken, daarna 
was het twee weken meivakantie en daarna waren de reisweken ingepland.  
 
De reisweken waren overigens wel een groot succes. Vraag is nog of er aan het 
begin van schooljaar vast een indicatie van de kosten gegeven kan worden. Het gaat 
om een flink bedrag en ouders moeten hier niet door overvallen worden. 
Aangegeven wordt dat de kosten in de schoolgids staan. 
 
Patrick Verwindt geeft aan in de 2e en 3e klassen een enquête uitgezet te hebben 
over de toetsdruk. Deze moest na de meivakantie worden ingeleverd. Een van de 
kinderen van een ouderraad lid die in de 2 VWO zit geeft aan deze enquête nooit 
gezien te hebben. Ook een kind uit 3 vwo kan zich deze enquête niet herinneren.  
 
Omdat er in de week voor de proefwerkweek geen proefwerken gegeven mogen 
worden, stappen veel leraren over naar mondelingen, PO’s en werkstukken. Ook dit 
verhoogt de druk voor de leerlingen intensief. Sommige leerlingen hebben in de 
proefwerkweek 3 toetsen op 1 dag.  
 
Het probleem is dat door de indeling in 4 periodes heel veel vakken tegelijkertijd aan 
proefwerken toe zijn. De druk zit hem dan met name in week 5 en week 9. School 
overweegt om volgend jaar met 2 periodes te gaan werken zodat de druk meer 
verspreid kan worden. 
 
Patrick Verwindt zet ondertussen stappen om de bestaande issues stap voor stap 
aan te pakken. 

 



 
Er ligt een groot verkeersplan klaar bij de gemeente Castricum waarbij de 
Schoutenbosch zal worden afgesloten voor verkeer, met uitzondering van fietsers. 
Dit zal aanzienlijk druk verhogend werken voor de de overige toegangswegen 
richting school. School is hierin al vanaf de beginfase betrokken geweest . Zij stellen 
de veiligheid van de kinderen en de bereikbaarheid van de school voorop.  
 
Er worden vanuit de ouderraad en school complimenten gegeven aan de nieuwe 
voorzitter Mark. Hij heeft het echt top gedaan afgelopen jaar.  
 
Tanja bedankt iedereen uit de ouderraad maar speciaal Nancy die zich jarenlang 
heeft ingezet voor zowel de OR als de MR. Ze was altijd rechtdoor zee en goed 
voorbereid. 
 
Nancy krijgt twee boeken aangeboden die haar in haar nieuwe levensfase wellicht 
goed van pas kunnen komen.  
 
Nancy heeft de samenwerking altijd heel fijn gevonden, ook al waren er soms 
verschillen van inzicht. Ook daar was altijd ruimte voor en een luisterend oor.  
 
Mark sluit de vergadering. De volgende vergadering is op 29 september 2025 als 
iedereen weer fris en fruitig van de zomervakantie is terug gekeerd. 
 
Fijne vakantie allemaal!  

 
 
 
 
 
 
 
 
Actielijst 
 
Wat Wie Wanneer 
Notulen maken Iris 05-06-2025 
Agenda 
onderwerpen 
aanleveren 

Iedereen 15-09-2025 

Samenvatting 
notulen maken voor 
website en 
nieuwsbrief 

Iris 10-06-2025 

   
   

 



   
 

 
 

 

 


